
 Protokół Nr XX/21

z  posiedzenia  Rady  Miasta  Kolno,  które  odbyło  się  w  dniu  11  czerwca  2021  r.  w  sali

widowiskowej Kolneńskiego Ośrodka Kultury i Sportu. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, a zakończono o godzinie 15.00.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  Miasta  –  Pan  Mariusz  Rakowski.  Powitał

przybyłych radnych oraz wszystkich gości. 

Przewodniczący Rady  stwierdził  prawomocność  posiedzenia  Rady.  Nadmienił,  że  na  ogólną

liczbę  15  radnych  udział  w  sesji  bierze  14  radnych,  co  daje  quorum  do  podejmowania

prawomocnych uchwał oraz wniosków.  

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  porządek  obrad  sesji  został  dostarczony  radnym  

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady. 

Radny Zbigniew Twarowski zapytał  dlaczego w porządku obrad nie ma punktu dotyczącego

nadania nazwy rondu.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek sesji, za zaproponowanym porządkiem

dziennym sesji  głosowało 14 radnych, głosów przeciw – zero,  głosów wstrzymujących się –

zero.   

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iż  do  punktu  6  porządku  obrad  wpłynął  protest

mieszkańców Kolna wobec planowanych podwyżek opłat za odpady komunalne.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia:

1. Otwarcie sesji, zapoznanie z porządkiem obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  regulaminu  dostarczania  wody

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Kolno. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.

7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Miasta Kolno za 2020 rok. 

8. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Miasta Kolno w 2020 roku. 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok.

10. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kolnie za rok 2020.  

11. Sprawozdanie z działalności Kolneńskiego Ośrodka Kultury i Sportu za 2020 rok. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Wolne wnioski.

13. Zamknięcie obrad.
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Ad. 1. 

Jak wyżej. 

Ad. 2. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  Rady  Miasta  Kolno  

Nr XIX/21 z dnia 23 kwietnia 2021 r. był wyłożony do wglądu w Wydziale Organizacyjnym 

i Spraw Obywatelskich oraz na sali obrad przed sesją. Z treścią protokołu każdy miał możliwość

zapoznania się, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych

uwag.

Ponieważ  żadnych  uwag  nie  wniesiono,  Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przyjęcie

protokołu w napisanym brzmieniu. 

Innych wniosków nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu bez odczytania.  

Za wnioskiem głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się 

– zero. Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Rada jednogłośnie przyjęła protokół Nr XIX/21 z dnia  

23 kwietnia 2021 r. w napisanym brzmieniu.

Ad. 3.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do punktu 3 porządku obrad 

tj. sprawozdania Burmistrza Miasta Kolno z pracy między sesjami. 

Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  z  pracy  między  sesjami  przedstawił  

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta (sprawozdanie w załączeniu). 

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do wyżej wymienionego sprawozdania.

Nikt głosu nie zabrał. 

Ad. 4.

Pan Mariusz Rakowski –  Przewodniczący Rady –  przechodzimy do 4 punktu tj.  interpelacje 

i zapytania radnych. W tym punkcie porządku dziennego obrad radni mogą zgłaszać interpelacje.

Radny Andrzej Szymański poruszył kwestię:

 pisma Starosty Kolneńskiego w sprawie wydziału budownictwa  i ochrony środowiska

zgłoszonych na sesji prze Burmistrza Miasta,

 zalegających śmieci po Spółdzielni Socjalnej, 

 pojawienia się na terenie miasta Kolno barszczu Sosnowskiego,  

 wyremontowania placu zabaw dla  dzieci  przy Szkole  Podstawowej Nr 2 oraz  boiska

szkolnego przy Szkole Podstawowej Nr 1.  

Radny Piotr Szymański zapytał skalę wzrostu ceny za odpady komunalne.  
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  Radny Zbigniew T. Twarowski złożył:

 pisemną interpelację w sprawie modernizacji palcówek oświatowych. 

 pisemne zapytanie dotyczące posiedzenia wyjazdowego Komisji RG w celu oceny pracy

ciepłowni miejskiej oraz efekty modernizacji oczyszczalni ścieków – PUK w Kolnie.

Radny Zbigniew T. Twarowski poruszył kwestię inwestycji tj.: 

 obwodnicy dróg wojewódzkich, 

 budowy zalewu, 

 modernizacji stadionu,

oraz jak władze miasta oceniają poziom pracy inwestycji przy stadionie.  

Radny Jan Kapelański zapytał,  czy będzie kontynuowana budowa alejek na nowym i starym

cmentarzu oraz zaproponował aby wszystkie Komisje Rady Miasta wspólnie objechały miasto

Kolno w celu kontroli stanu ulic i chodników. 

Radna  Halina  Brzezińska  poruszyła  kwestię  dokończenia  remontu  ulicy  Milewskiego  do

stadionu i łuk do ulicy Sikorskiego oraz możliwości powstania linii autobusowej między Kolno –

Gdańsk. 

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Ad. 5.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad  tj.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  regulaminu  dostarczania  wody

i  odprowadzania ścieków na terenie Miasta  Kolno.  Projekt uchwały był  w materiałach i  był

analizowany przez Komisje Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusji nie było.

Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem  uchwały

głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero.  

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  projektu  regulaminu

dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Miasta  Kolno,  Rada  podjęła

jednogłośnie. 

uchwała nr XX/149/21

(w załączeniu)

Ad. 6.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do 6 punktu porządku obrad 

tj. podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty.  Projekt  uchwały  był  w  materiałach  i  był
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analizowany przez Komisje Rady. Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Skarg, Wniosków

i Petycji, Komisja Praworządności i Spraw Obywatelskich oraz Komisja Budżetu                 i

Finansów  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały.  Komisja  Rewizyjna  negatywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Głos zabrał:  

1. Radny  Zbigniew  Twarowski  zaproponował  zmianę  treści  punktu  6  porządku  obrad,

polegającą  na  wprowadzeniu  analizy  gospodarki  odpadami  komunalnymi  w  miejsce

dotychczasowej uchwały, 

2. Burmistrz Miasta Andrzej Duda zgłosił wniosek o odrzuceniu propozycji radnego Zb.

Twarowskiego.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .  

Przewodniczący obrad ogłosił przerwę w obradach.

Przewodniczący  Rady  poddał  zmianę  treści  punktu  6  porządku  obrad,  polegająca  na

wprowadzeniu analizy gospodarki odpadami komunalnymi w miejsce dotychczasowej uchwały

pod głosowanie. Za podjęciem zmiany głosowało 2 radnych, głosów przeciwnych – 10, głosów

wstrzymujących się – zero. Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  poprosił  Pana  Andrzeja  Jarzyło  Naczelnika  Wydziału  Rozwoju

Gospodarczego o przestawienie prezentacji „Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi

w mieście Kolno”. 

Przewodniczący Rady odczytał protest mieszkańców Kolna.  

Głos zabrał: 

1. Radny Paweł Sielawa, 

2. Burmistrz Miasta Andrzej Duda, 

3. Radny Andrzej Szymański ,

4. Prezes PUK w Kolnie Sp. z o. o.  Marek Łuba, 

5. Radny Zbigniew Twarowski, 

6. Mieszkanka Kolna,

7. Mieszkańcy Kolna. 

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało  12  radnych,  głosów  przeciwnych  –  2,  głosów  wstrzymujących  się  –  zero.  

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
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Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwałę  w sprawie  wyboru  metody ustalania  opłaty  za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty,  Rada  podjęła

większością głosów . 

uchwała nr XX/150/21

(w załączeniu)

Ad. 7.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do pkt 7 porządku dziennego

tj. sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Miasta Kolno za 2020 rok.

Sprawozdanie  było w  materiałach  i  było  analizowane  przez  poszczególne  Komisje  Rady.

Komisje Rady nie wniosły uwag do sprawozdania.

Dyskusji nie było.

Uwag do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w związku z  tym Przewodniczący Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Miasta Kolno za 2020 rok.

Ad. 8.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do pkt 8 porządku dziennego

tj. informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Miasta Kolno w 2020 roku.

Informacja była w materiałach i była analizowane przez poszczególne Komisje Rady. Komisje

Rady nie wniosły uwag do informacji.

Dyskusji nie było.

Uwag  do  informacji  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła informację z realizacji uchwał podjętych przez Radę Miasta Kolno w 2020

roku.

Ad. 9.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do pkt 9 porządku dziennego

tj. ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok.

Ocena zasobów pomocy społecznej  była w materiałach i była analizowane przez poszczególne

Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do oceny zasobów pomocy społecznej.

Dyskusji nie było.

Uwag  do  oceny  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej za 2020 rok. 

Ad. 10.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do pkt 10 porządku dziennego

tj. sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kolnie za rok 2020.  

Sprawozdanie  było w  materiałach  i  było  analizowane  przez  poszczególne  Komisje  Rady.

Komisje Rady nie wniosły uwag do sprawozdania.

Dyskusji nie było.

5



Uwag do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w związku z  tym Przewodniczący Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kolnie za rok

2020.  

Ad. 11.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do pkt 11 porządku dziennego

tj. sprawozdanie z działalności Kolneńskiego Ośrodka Kultury i Sportu za 2020 rok.

Sprawozdanie  było w  materiałach  i  było  analizowane  przez  poszczególne  Komisje  Rady.

Komisje Rady nie wniosły uwag do sprawozdania.

Dyskusji nie było.

Uwag do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w związku z  tym Przewodniczący Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Kolneńskiego Ośrodka Kultury i Sportu za 2020

rok.

Ad. 12.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do punktu 12 porządku obrad 

tj. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz wolne wnioski. 

Burmistrz  Miasta  odniósł  się  do  zapytania  radnego  Andrzeja  Szymańskiego  dot.  przeprosin

radnego Zb. Twarowskiego za niesłuszny jego zdaniem atak na jego osobę na poprzedniej sesji. 

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl.

Burmistrz poinformował, że nie będzie odpowiadał na interpelację i zapytania ustne. W ustawie

o samorządzie  gminnym jest  mowa tylko  o formie pisemnej.  Dlatego  w najbliższym czasie

należy dostosować Statut Miasta do obowiązujących przepisów prawnych. 

Wolne wnioski: 

Głos zabrał:  

1. Radny Piotr Szymański. 

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Ad. 13. 

Przewodniczący Rady stwierdził  wyczerpanie przyjętego porządku dziennego sesji  i  zamknął

obrady XX sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Kolno. 

Na  stronie  bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz  www.umkolno.pl,  można odsłuchać  nagranie  

z sesji.

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w sesji.

Na tym protokół zakończono. 

   Przewodniczący Rady Miasta
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                            Mariusz Rakowski

Protokołowała:

Justyna Górska  
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